

Date: 16th June 2022

التاريخ: 16 يونيو 2022م

Disclosure

إفصاح

Merger with Bank Nizwa SAOG

الاندماج مع بنك نزوى ش م ع ع

Further to the disclosures made on 23rd November 2021, 19th January 2022 and following the recent announcement of Letter of Intent ("LOI") sent to HSBC Bank Oman SAOG, the board of directors of Sohar International Bank SAOG ("SI") would like to update the market that the proposed merger process with Bank Nizwa SAOG is in progress, as announced earlier. SI remains committed to pursue the proposed merger and envisage finalizing the due diligence at the earliest.

إلحاقاً إلى الإفصاحين الصادرين في 23 نوفمبر 2021م و 19 يناير 2022م وإلى الإفصاح الصادر مؤخراً بخصوص تقديم رسالة إبداء نية الاندماج لبنك أتش أس بي سي عمان ش م ع ع ، يود مجلس إدارة بنك صحار الدولي ش م ع ع ("صحار الدولي") أن يؤكد بأن مقترح الاندماج المعلن عنه مع بنك نزوى ش م ع ع ما يزال مستمراً حسب ما تم الإفصاح عنه سابقاً، وأن صحار الدولي ما يزال ملتزماً بالسير في مقترح الاندماج المذكور ويأمل في الانتهاء من عمليات الفحص النافي للجهالة في أسرع وقت ممكن .

Each of the proposed merger transactions with Bank Nizwa SAOG and HSBC Bank Oman SAOG are subject to regulatory and shareholders' approval.

يبقى مقترح عمليتي الاندماج مع كل من بنك نزوى ش م ع ع وبنك أتش أس بي سي عمان ش م ع ع رهناً بالحصول على الموافقات التشريعية وموافقة المساهمين .

Ahmed Al Musalmi
Chief Executive Officer

أحمد المسلمي
الرئيس التنفيذي

